
ZAPISNIK 
 SA  SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA ZAGREBAČKOG SOFTBALL SAVEZA 

 
 
Održanog dana 07. lipnja 2023.godine u prostorima SSGZ-a, Savska cesta 137 
 
 
Prisutni su: Ivana Beatović, Filip Knežević,  Danijel Cesar, Petra Čizmić Pokrajac, Nikica Pokrajac,  
Ostali:  Lorena Oreščanin 
 
 
Dnevni red:  
 
1. Raspodjela financijskih sredstava klubovima za natjecanja 

- Ivana Beatović komunicira iznos koji je preostao klubovima (iznosi), predsjednica nastavno na 
navedeni preostali iznos predlaže da se od preostalog iznosa Princu ne dodijeli novac, Petra 
navedeno odbija i navodi da ovu odluku treba donijeti skupština 

- Danijel Cesar predlaže da predsjednici da kontakt broj „osobe” kako bi se saznali kriteriji dodjele 
dotacija stoga se odgađa raspodjela financijskih sredstava dok predsjednica ne odradi sastanak sa 
nekim iz SSGZ   
 
 

2. Karte za ulaz u ŠRC Jarun 
- Ivana Beatović predlaže da se kartice da se od preostalih kartica kojih je 5 podijeli jedna 

predsjedniku, tajniku, SK Princ, SK Špansko, te SK Lady Pirates 
- dogovoreno je da će ZSS omogućiti kupnju povlaštenih karti, klubovi će biti do petka oko 

procedure 
 

 
3. Razno 

- Ivana Beatović otvara temu satnice koju je ZSS dobio na korištenje ključeve od terena za softball 
igralište, Petra Č.P. navodi da šalje satnicu i za savez, Petra Čizmić Pokrajac navodi da oni kao SK 
Princ imaju najveća prava na teren te da je dobila informaciju od SSGZ kako sami mogu postaviti 
satnicu te da su oni koordinatori satnice te rasporeda, na što je nastavno dogovoreno da će Petra 
provjeriti iskorištenu satnicu ZSS-a te da će tablica jednom tjedno, svaki ponedjeljak, biti 
dostavljena svim korisnicima terena na Jarunu (sve članice, tajnica i predsjednica) 

- Danijel Cesar navodi da se moraju saznati i obaveze i prava korištenja navedene satnice koja je 
ove godine koji će odraditi predsjednica 

- Petra Čizmić Pokrajac navodi da ima uvid i evidenciju u to koliko sati savez ima potrošenih sati, 
dogovoreno je da će se sati koji su dodijeljeni ZSS- biti ustupljeni i HSS-u  za korištenje sati za 
treninge/utakmice reprezentacija, Petra navodi da ne bi davala ključeve od terena, već da se za 
otvaranje terena javlja isključivo Emi Vrančić 0995164659 

- Petra Čizmić Pokrajac navodi da ima problem sa dodjelom školskih dvorana tijekom zime,  
potrebno je saznati proceduru oko dodjela dvorana SSGZ-a, kada se navedeno sazna proslijedit će 
se informacija 

- Petra Čizmić Pokrajac također moli da se pehari i medalje dodjeljuju  redovno, tajnik je dužan 
pitati klubove koliko ima, klincima idu medalje, a starijim kategorijama se dodjeljuju 

- Filip Knežević navodi da se informacije koje se šalju putem maila reduciraju,  dogovor je da se i 
dalje šalju svi info mailovi koji su proslijeđeni tajniku  

- Petra Čizmić Pokrajac predlaže da se otvori sharepoint; bilteni, pozivi, zapisnici, statut  
 

 
 



Sastanak je počeo u 18:45 sati, a završio u 19:30 
 
 
 
 
Zapisničar:                                                                                                          Ovjeravatelj zapisnika: 
Lorena Oreščanin                                                                                                          Ivana Beatović 
 
 
 


